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Abstract (en)
[origin: WO2013064233A1] The invention relates to a hydraulic accumulator, comprising an accumulator housing (1), in which a bellows (21) having
a selectable number of pleats (23) forms a mobile separation element between the gas side (25) and the fluid side (13), characterized in that a
distancing device (33) is provided arranged inside the accumulator housing (1), and is fluidically connected to the inside of the bellows (21) or abuts
to the bellows (21), thus forming an additional medium chamber.

Abstract (de)
1. Hydrospeicher in Form eines Balgspeichers 2. Ein Hydrospeicher in Form eines Balgspeichers, mit einem Speichergehäuse (1), in dem der eine
vorgebbare Anzahl Falten (23) aufweisende Balg (21) ein bewegbares Trennelement zwischen Gasseite (25) und Fluidseite (13) bildet, ist dadurch
gekennzeichnet, dass eine Distanzeinrichtung (33) vorgesehen ist, die innerhalb des Speichergehäuses (1) angeordnet und unter Bildung eines
zusätzlichen Medienraumes mit dem Inneren des Balges (21) in Fluidverbindung ist oder an den Balg (21) benachbart angrenzt.
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